
Vážení spoluobčané,

měl bych chuť 
začít citátem ono-
ho léta, které se 
zdá být zatím po-
někud rozmarným. 
I když bylo pár tro-
pických dnů, za-
tím nás počasí spíš 
obdařilo deštěm, 

větrem a chladnem. Ale nakonec ty 
hezké dny, plné jahod, borůvek, meru-
něk, hub a letních jablek určitě přijdou. 
Vždyť jsme teprve na začátku prázdnin 
a školákům, kteří vylétli s vysvědčením ze 
školních lavic, určitě nějaká ta přeháňka 
nevadí. Ostatně, nejen oni, i vy si mů-
žete deštivé počasí či chvíle odpočinku 
na dovolené zpestřit výběrem některé ze 
zajímavých knih v naší knihovně. Stále 
přibývají a snažíme se, aby byly žánro-
vě pestré a vybrali si u nás všichni. Také 
připomínám, že do knihovny vám na ob-
jednání přivezou i knihy z jiných poboček 
Městské knihovny, takže výběr je ještě 
mnohem větší, než se vám na regálech 
může zdát. 

Je tu také internet, kterým můžete 
prosurfovat svět nebo si alespoň zjistit 
informace o vaší dovolenkové destinaci. 

Radnice je tu pro vás i o prázdninách 
a pracujeme na zlepšení prostředí v naší 
obci. I když v těchto dnech nás čekají 
spíše těžkosti, ale tyto objížďky a uza-
vřené komunikace přinesou Nedvězí 
brzy užitek. Určitě tyto věci zvládneme 
včas a věřím, že několik týdnů nepo-
hodlí stojí za to.

Přeji všem hezké léto

Vlastimil Vilímec
starosta
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SLOVO STAROSTY UDÁLOSTI

Tentokrát nám opravdu vyšlo počasí, a tak jsme se 30. dubna dobře bavili 
a špekáčky byly zvláště propečené.

Slavili jSme ČarodějniceSlavili jSme Čarodějnice



Mezinárodní den dětí, který připadá 
na 1. června, jsme na hřišti letos oslavi-
li 6. června. Bylo skvělé počasí, hodně 
se soutěžilo. Děti si vyzkoušely střelbu 
lukem i vzduchovkou, opičí dráhu i jíz-
du na koních. Mohly si prohlédnout 
středověkou zbroj, zhlédnout rytířský 
soubor a nechat se tematicky pomalo-
vat. K dobré zábavě a poznání přispě-
li již tradičně naši policisté a hasiči se 
svou technikou. Za krásný den děkuje-
me také sponzorovi, jímž byla Pražská 
energetika, a.s., a rodině Žáčkově, kte-
rá pomohla den zorganizovat.

Děti měly
svátek

UDÁLOSTI
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ROzhOVOR

… říká Richard Tesařík, zakladatel 
a lídr skupiny Yo Yo Band, která oslaví 
letos v prosinci čtyřicátiny, zatímco je-
jímu zakladateli bude přesně tou do-
bou o třicet víc. Písnička, v níž se zpívá 
o Nedvězím Mejtu, je stará více než 25 
let. Byl vlastně někdy hudebník, tex-
tař, herec a také učitel zpěvu Richard 
Tesařík v Nedvězí?

„V Nedvězí jsem určitě byl, ale spíš než 
Mejto tam znám tenisovou halu, kde se hra-
jí turnaje. Ale to jméno se mi moc líbilo, tak 
jsem ho do písničky zařadil. Jestli si všimne-
te, tak většina názvů tam má vztah k sexu. 
Ale za komunistů nám tu písničku nehrá-
li. Dovedete si představit, že by nějaká ko-
mise schválila, že můžeme zpívat – Pičín, 
Kozomín, Řitka, skvěle složená kytka? Ale my 
jsme to stejně zpívali. Odevzdali jsme nějaké 
texty, ale zpívali jsme jiné, ty, které lidi chtěli.“ 

Kdo Yo Yo Band založil? 
„Kapelu jsme zakládali s bráchou 

(Vladimír Tesařík zemřel po nehodě v r. 2003 
– pozn. red.), zpočátku jsme zpívali soul, ale 
postupně jsme přešli na reggae, kde byl vět-
ší prostor pro nové nápady. My to reggae 
nebereme ortodoxně, ale jako hudbu, která 
nám poskytuje rytmické prvky, a vybíráme si 
z toho, co potřebujeme pro naši muziku – 
a to je Yo Yo Band. Není to čistý styl, je to 
latina, ale především je to Yo Yo Band.“

Jak jste začínali?
„Původně jsme byli vokální kvarte-

to, ale netrvalo to dlouho a stal se z nás 
Yo Yo Band. Přišel Ondřej Hejma, Ludvík 
Valtr, pak Jindra Malík, odešli a přišli další. 

Život se nedá naplánovat

Brácha uměl dobře na piano, o trochu lépe 
než já, ale byly potřeba bicí, tak jsem hrál 
chvíli s mopem. Oni ti, co hráli reggae, měli 
dredy, já sice neměl dredy, jen dlouhé vla-
sy, ale k tomu takový ten mop s dredama.“ 

Proč u vás vyhrála právě hudba?
„S bráchou jsme chodili na piano, kaž-

dou chvíli jsme hráli a zpívali. Pak už jsme 
nechodili do hudebky, ale hráli hlavně ro-
kenroly a rušili sousedy, kteří na nás vola-
li policajty. Ti přijeli, zjišťovali, co se děje. 
Slyšeli, že hrajeme, a tak jsme jim zazpívali, 
oni tak půlhodiny poslouchali a odjeli. 

Jako děti jsme s bráchou také hodně 
sportovali. Hráli jsme házenou, pak jsme byli 
na Kotlářce jako atleti, na vojně byl brácha 

v Rudé hvězdě a já byl chvilku v Dukle. 
Po gymnáziu na Velvárně – zrovna jsem měl 
štěstí, že se ulice nejmenovala ani Žukovova 
jako předtím, ani Leninova jako potom (dnes 
Evropská – pozn. red.), chtěl táta, abych šel 
na vojenskou medicínu, ale já jsem k tomu 
neměl žádný vztah. Ne že bych neměl vztah 
ke zdraví, ale myslím, že jsem doktor být ne-
měl. Chtěl jsem dělat sport, trénovat, chvíli 
jsem studoval FTVS, ale pak se to tak schru-
lo, že jsem se dostal k muzice.“

Mohli jste se hudbou před revolucí 
živit?

„My jsme trefili tu dobu, kdy začaly být 
po roce 1968 takové potupné zkoušky 
na agenturách. Zkoušeli vás tam lidi, kteří 
by se do kapel nedostali, ani by tam nemoh-
li nosit aparaturu. Povedlo se nám je udělat, 
ale muzikou jsme se jen přiživovali. Já jsem 
dělal kulisáka v Národním a Stavovském 
divadle a brácha, když ho vyhodili z Rudé 
hvězdy, kde dělal vrcholově skok do výšky, 
přišel za mnou. A jak kdysi říkal Jiří Šlitr, že 
v Rudolfinu mají vždycky dobře naladěné 
piano, tak v tom Stavovském a Národním 
měli vždycky dobře naladěná piana. Měli 
jsme tam prostor a nikdo nás neoktrojoval, 
že hrajeme, ani se nikdo neodvážil říct brá-
chovi: Kulisáku mazej, protože hrál opravdu 
dobře. Potom už nám to kulisáctví zača-
lo kolidovat s koncerty, tak jsem myl okna 
a brácha, který měl potíže s páteří, dělal 
vrátného v Národním divadle. Až po roce 
1989 jsme šli na volnou nohu.“

Dnes již dávná historie 
Yo Yo Bandu, vlevo Richard, 
vpravo Vladimír Tesaříkovi
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Stále hodně koncertujete – co nejvíc 
hrajete?

„Odehrajeme až 70 koncertů ročně 
a mají krásnou atmosféru, lidi jsou sen-
zační. Pořád chtějí slyšet Karvinou, Rybitví 
a další hity, Kladno, Afriku, Gejzu, Tam, 
kde leží Havana. Zajímavé je, že na main-
streamových mediích nám od té doby, co 
začala „politická korektnost“, některé pís-
ničky nehrají. Už od roku 1997 nám ne-
hrají Gejzu, protože jim připadalo, že je to 
rasistické – ale to rasistické opravdu není. 
A pak ty texty s erotickým nádechem, to 
je totéž. Tady je taková zvláštní cenzura, 
spíš autocenzura, nikdo jim nic nezakazu-
je, ale oni jedou jen jednu linii a nic jiné-
ho pro ně neexistuje. Ale to není pravda, 
vždycky je něco mezi tím – a to mě zlobí. 
A tak nás hrají malá rádia a naše klipy jdou 
na Óčku.“

Mimo to máte další aktivity
„Hraju v divadle Kalich, byli jsme tam 

s bráchou, ale zabil se příliš brzo, a tak jsem 
tam zůstal sám. Baví mě to, Kalich je pří-
jemné divadlo. Také učím na Mezinárodní 
konzervatoři Praha zpěv – interpretaci 
a techniku. I když se to zdá podivné při 
mé barvě hlasu, tak technika je úplně stej-
ná a záleží na tom, zda hlasivky používáte 
správně. Přichází tam spousta talentova-
ných studentů, kteří většinou už zpívat 
umí, tak dobrušujeme techniku.“

Kteří mladí zpěváci vás zaujali?
„Je vždycky hodně lidí, kteří umí řemeslo 

a těch, kteří se odlišují, je jen pár – a tak to 
vždycky bude. Můžou zpívat pěkně, ale nero-
zeznáte je od sebe. Důležité je mít svůj reper-
toár, odlišit se projevem. Takoví jsou například 
Tomáš Savka, Ondřej Ruml nebo Vojta Dyk.“

Synové jdou ve vašich stopách?
„Oba dva závodili za Duklu, Štěpán 

závodil v atletice, mladší nechal sportu 
dřív. Dnes má doma studio, natáčí a dělá 
do hudby. Štěpán už také nezávodí, má 
dvě děti, je ženatý a dělá v mediální agen-
tuře. Ale na piano hraje báječně – jen tak 
doma, když ho to baví.“

Co plánujete do budoucna?
„Máme pár písniček, hudbu skláda-

jí Jirka Šíma a Mirek Linhart, já píšu texty. 
Přemýšlíme, co s tím uděláme. On ten vývoj 
v technice jde tak rychle dopředu, že nevím, 
jestli vydat singl nebo cédéčko. Jako když se 
přecházelo z kazet na CD, kazetu jste už ne-
prodali, na cédéčko se muselo chvíli čekat, 
to se nám stalo v roce 1990. Ale pokrok ne-
zastavíte, všechno jde dopředu. Když Baťa 
začal vyrábět boty na pásu, tak malí ševci 
prťavci protestovali, ale kdyby nezačal, tak 
by teď ručně šité boty stály 60 tisíc. 

Život se nedá naplánovat. Myslíte, že 
feudálové plánovali buržoazní revoluci? 
A najednou je předběhli ti Fordové a další, 
co vymysleli něco nového. Nebo Bill Gates 
a Microsoft – a všechno je jinak.

My v tom žijeme, ani si neuvědomuje-
me, jak jde nahoru technický rozvoj. Třeba 
od roku 1550 se za třicet let nestalo nic, 
možná vyrobili lepší meč. A když si uvědo-
míte, co se stalo za posledních třicet let, 
tak nemůžete vědět, jaký vynález přijde zí-
tra a zasáhne do vašeho života.“ 

Může to být i v hudbě?
„Vždyť je nás 7 miliard, a to je 7 miliard 

proměnných. Vy si vždycky naplánujete, jak 
by ten život měl jít a on jde vždycky jinak. 
Třeba vynálezem čehokoli se život zvrtne, 
a to je i v hudbě – najednou se narodí je-
den geniální, který začne hrát něco nové-
ho, a všichni půjdou za ním. Ale nikdo to 
nemůže naplánovat, žádní intelektuálové to 
nezařídí, ten život je nečekanej. Podívejte, 
třeba i bitvy byly rozhodnuty nečekanými 
způsoby, například Němci měli naplánovaný 
útok na Anglii, měla to být letecká bitva, ale 
něco podcenili a už se to zvrtlo. Napoleon 
to samé. Nikdy se ta společnost nedá na-
plánovat, a pokud si Evropská unie myslí, že 
plánuje dobro pro všechny lidi, tak to dobro 
pro všechny nikdy nebude.

Samozřejmě si za to můžou lidi trošku 
i sami, ale někteří mají prostě smůlu a nikdo 

to nezachrání. Jako můj brácha – spadnul 
na kole, bacil se do hlavy, kdyby měl helmu, 
mohl tady být, to jsou takové náhody…“

Ale společnost by měla být řízena zá-
kladními pravidly, nemyslíte?

„Ano, musí být nějaká pravidla, kvalifiko-
vané zákazy, ale nemůže být stále víc příka-
zů, které zasahují lidem do jejich běžného 
života, do jejich rozhodování. To je sociální 
inženýrismus a to je podle mě zhouba lid-
stva. Já jsem jedna z výjimek, která nepa-
tří do intelektuální kavárny Václava Havla. 
Nesouhlasím s občanskou společností, pro-
tože je to největší blbost, když se vytvoří 
nějaký spolek a myslí si, že bude po jejich, 
tudy cesta nevede.

Je to vidět například na registračních po-
kladnách, které v Chorvatsku, podle které 
to vláda převzala, nefungují. Loni tam bylo 
zavřeno i v létě přes 30 % hospod, protože 
úředníci chodili kontrolovat a jak nedostali 
účtenku, tak hospodu zavřeli. A komu to 
uškodilo nejvíc? 

Nebo to kouření. Já jsem začal znovu kou-
řit o Vánocích po 35 letech na protest pro-
ti Evropské unii. Mně vadí, že se zasahuje 
do soukromého podnikání, ať si každý hos-
tinský rozhodne, zda se u něj bude kouřit 
nebo ne. V Unii řeší věc, která už je dávno vy-
řešená. Takhle se dosáhne jen toho, že všich-
ni budou kouřit před hospodou a bude tam 
plno vajglů – to není řešení, to je blbost, pro-
tože kvůli tomu kuřáci nepřestanou kouřit.“

Ale vy možná ano?
„Přestal jsem už jednou v pětatřiceti, tak 

možná zase přestanu a dám si jen občas 
doutník.“

A Yo Yo Band pojede dál…
„Dokud mi hlas bude sloužit, tak určitě.“

A třeba přijede jednou i do Nedvězí…

Za rozhovor děkuje Jindra Svitáková
Fotografie jsou se svolením R. Tesaříka 
převzaty z webových stránek skupiny 

Yo Yo Band (www.yoyoband.cz)
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Zastupitelstvo schválilo
❱ Pětičlenný kontrolní výbor ve složení: předseda Ing. M. Borovička, 

členové R. Vacek, Mgr. Z. Máchová, V. Rathouský, L. Miňovská.
❱ Pětičlenný finanční výbor ve složení: předseda R. Vacek, členové 

Ing. M. Borovička, Mgr. Z. Máchová, Ing. K. Feďková.
❱ Rozpočet na rok 2015, a to: 
 –  rozpočet hlavní činnosti MČ Praha-Nedvězí na rok 2015: ob-

jem výdajů ve výši 2 953 tis. Kč, objem příjmů ve výši 2 353 tis. 
Kč, financování ve výši 600 tis. Kč,

 –  finanční plán hospodářské činnosti MČ Praha-Nedvězí na rok 
2015: výnosy 4 870 tis. Kč, náklady 890 tis. Kč, hospodářský 
výsledek 3 980 tis. Kč, odvod finančních prostředků do hlavní 
činnosti 400 tis. Kč,

 –  rozpočtový výhled MČ Praha-Nedvězí do roku 2020.
 Podrobné přílohy rozpočtu jsou součástí usnesení zastupitelstva.
❱ Opakovaný záměr na pronájem objektu č.p. 78, vinárna při ulici 

Hájové. 
❱ Vyhodnocení zájemců o předchozí záměr na pronájem ob-

jektu č.p. 78 při ulici Hájové. Jediný zájemce firma Modern 
Holding s.r.o. nesplnila zadávací podmínky a výběrové řízení 
bylo zrušeno. 

❱ Záměr na pronájem nebytového prostoru, část skladové haly 
u č. p. 89 při ulici Potocké na pozemku parc. č. 163/29 v k. ú. 
Nedvězí u Říčan. 

❱ Jediného zájemce (Viktora Odstrčila) na pronájem části sklado-
vé haly o výměře 30m2 u č. p. 89 při ulici Potocké, nachází se 
na pozemku parc. č. 163/29 v k. ú. Nedvězí u Říčan a nájemní 
smlouvu s tímto zájemcem.

❱ Přechodnou úpravu nájemného p. Jirešovi na období od 1. 1. 
2015 do 31. 12. 2015 na částku 20 000 Kč a splátkový kalendář 
předložený P. Jirešem na uhrazení pohledávek. 

❱ Dohodu o zrušení věcného břemene na pozemku parc. č. 134/1 
pana L. Waise. 

❱ Výběrové řízení na podání nabídky na opravu svahu Rokytky 
po povodni 2013. 

❱ Záměr na prodej pozemku parc. č. 136/2 (pozemek dle GP 406-
186/2014). 

❱ Prodej tenisových kurtů, pokračování v realizaci prodeje. 
❱ Žádost o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les sourozen-

ců V. a V. Hübnerových, dvou dubů rostoucích v ochranném pás-
mu památného stromu dubu při ulici Pánkové na parc. č. 245 
v k. ú. Nedvězí u Říčan. 

❱ Prodloužení domény mcnedvezi.cz. 

Zastupitelstvo neschválilo
❱ Žádost o změnu nájemce a prodloužení smlouvy – P. Jireš/ SAI-

MOND Ltd. 
❱ Žádost o prořez keřů na parc. č. 152/3 při ulici Potocké pana 

V. Pokorného.
❱ Žádost o přidělení bytu p. M. Petroviče, Milánská 451, Praha 10. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
❱ Smlouvu o koupi movitých věcí a vypořádání vzájemných vztahů 

mezi MČ a P. Burešem – odkoupení části vybavení vinárny dle 
znaleckého posudku. Pan P. Bureš se do této chvíle nevyjádřil, 
odloženo na další zastupitelstvo. 

❱ Informace o zrušení výběrového řízení na revitalizaci koryta Rokytky. 

❱ Informace od CPI Reality o opatřeních u objektu č. p. 31. 
❱ Žádost o poskytnutí dotace z rezerv hl. m. Prahy dle pravidel 

schválených RHMP usnesením č. 260. 
❱ Výzvu stavebního dozoru OV MČ P 22 ve věci odstranění stavby 

haly stavebníka 
❱ M. Rathouské na pozemku parc. č. 171/1 v k. ú. Nedvězí u Ří-

čan, při ulici Pánkové. 
❱ Rozhodnutí OV MČ P 22 o dodatečném povolení změny stavby 

rekreačního objektu stavebníků S. a R. Rejmánkových na po-
zemcích parc. č. 8/18 a 276/11 v k.ú. Nedvězí u Říčan.

❱ Oznámení OV MČ P 22 o zahájení řízení, usnesení o přerušení 
řízení a souhlas s dodatečným povolením změny v užívání stavby 
pro reklamu společnosti Gato Media s.r.o. na pozemku parc. 
č. 293/2 v k. ú. Nedvězí u Říčan. 

❱ Oznámení OV MČ P 22 o zahájení řízení o povolení výjimek 
z OTPP pro stavební úpravy stávajícího RD č.p. 51 a přístavbu 
garáže na pozemcích parc. č. 66/1 a 65/6 v k. ú. Nedvězí u Ří-
čan při ulici Hájové, žadatelé manželé Slavíkovi + rozhodnutí 
o povolení. 

❱ Usnesení OV MČ P 22, kterým se zastavuje správní řízení ve věci 
stavby vodního díla (studny) na pozemku parc. č. 281/27 při RD 
č.p. 97 v ulici Pod Bahnivkou vlastníka MAMO s.r.o. 

❱ Opakovaná výzva OV MČ P 22, přerušení společného řízení – 
povolení stavby studny na pozemku parc. č. 175/1 v k.ú. Nedvě-
zí u Říčan při ulici Pánkové, stavebníka Kateřiny Vackové. 

❱ Souhlasné stanovisko OD MČ P 22 k PD „Oprava mostu R 031 
přes Rokytku za obcí Nedvězí“ – stavební řízení. Rekonstrukce 
bude realizována v období 5 – 7/2015 a komunikace na Křenice 
bude v té době pro automobilovou dopravu uzavřena. 

❱ Sdělení OV MČ P 22 o vydání rozhodnutí o změně využití území 
na pozemcích parc.č. 8/2 a 8/3 v k.ú. Nedvězí u Říčan – žadatelé 
Domesovi.

❱ Usnesení OV MČ P 22 o přerušení kolaudačního řízení na stavbu 
cyklotrasy. 

❱ Zprávu z kontroly hospodaření MČ za rok 2014. 
❱ Informace starosty o činnosti Kontrolního výboru a Stavební komise. 
❱ Vlajka pro Tibet, připomenutí 56. výročí brutálně potlačeného 

povstání Tibeťanů. 
❱ Poděkování firmy POTEX za spolupráci při sběru použitého texti-

lu, v naší MČ bylo v roce 2014 do kontejneru odloženo 1 025 kg 
použitého textilu. 

❱ Informace o průběhu soudního řízení s ing. Rathouským ve věci 
náhrady za odstraněnou stavbu č. p. 64 – uzavření soudního smíru. 

❱ Žádost Městské policie – Útulku pro opuštěná zvířata o uhrazení 
nákladů za péči o psy po zemřelé paní H. Výborné. 

❱ Vyhlášení výběrového řízení na obsazení pracovního místa – 
hlavní účetní.

zPRÁVY z RADNICE
Z uSneSení Z veřejného 

ZaSedání ZaStupitelStva 
mČ praha nedvěZí Ze dne 

26. 3. 2015 

Z uSneSení Z veřejného 
ZaSedání ZaStupitelStva 
mČ praha nedvěZí Ze dne 

7. 5. 2015
Zastupitelstvo schválilo 

❱ Koupi pozemků parc. č. 257/46, 257/47 a 264/7 vše v k. ú. Ned-
vězí u Říčan (nově vzniklé dle GP 410-5/2015) dělením pozemků 
parc. č. 257/32 a 264/3.

❱ Kupní smlouvu o převodu spoluvlastnických podílů na ne-
movitých věcech koupě pozemků parc. č. 257/46, 257/47 
a 264/7 vše v k. ú. Nedvězí u Říčan (nově vzniklé dle GP 410-
5/2015) dělením pozemků parc. č. 257/32 a 264/3 v k.ú. 
Nedvězí u Říčan. 
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Program Čistá energie Praha 2015
Rada hl. m. Prahy schválila podporu projektů přeměny 
topných systémů a využití obnovitelných zdrojů energie 
v bytech a rodinných domech. Program se týká zdrojů 
uvedených do provozu mezi 1. 9. 2014 a 30. 9. 2015.

Lhůta pro podání žádostí o dotace je vymezena termínem 
8. 6. – 30. 9. 2015.

Další informace, formulář žádosti a vzorová smlouva jsou 
k dispozici na: www.portalzp.praha.eu
Odpovědi na dotazy lze získat na emailové adrese:
dotace.topeni@praha.eu

INfORmUjEmE

❱ Zvýšení rozpočtu o poskytnuté účelové dotace od MHMP: na in-
vestiční akci Dokončení rekonstrukce budovy ÚMČ ve výši 1000 
tis. Kč, neinvestiční dotaci pro Místní lidovou knihovnu ve výši 
1700 Kč, neinvestiční dotaci ve výši 385 000 Kč na úhradu ná-
hrady za odstraněný objekt č.p. 64 v k. ú. Nedvězí u Říčan. 

❱ Uvolnění finanční částky na Dětský den 6. 6. ve výši 40 000 Kč 
a Čarodějnice ve výši 3 200 Kč.

❱ Smlouvu o koupi movitých věcí a vypořádání vzájemných vztahů 
mezi MČ a P. Burešem. Odkoupení části vybavení vinárny dle 
znaleckého posudku. 

❱ Žádost p. Jireše o povolení zakoupení sprchových koutů, boile-
rů, průtok. ohřívačů do letních apartmánů na motelu Mejto, 
Málkovská č.p. 84. Zastupitelé souhlasí se zakoupením předmě-
tů, ovšem bez spoluúčasti MČ.

❱ Regulaci spalování suchých rostlinných materiálů na území 
MČ vyhláškou. Zastupitelé se vyslovili pro zákaz spalování.  

Zastupitelstvo neschválilo
❱ Žádost pana P. Jireše o souhlas s umístěním sídla firmy SAI-

MOND CZ s.r.o. na adrese Málkovská 84/5. 
❱ Žádost pana V. Pokorného o poskytování zápisů z veřejných za-

sedání zastupitelstva za účelem zveřejňování na soukromé face-
bookové stránce.

❱ Žádost pana V. Pokorného o možnost realizace dětského do-
pravního hřiště na pozemku parc. č. 152/2, tedy veřejné komu-
nikaci. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
❱ Oznámení OV MČ P 22 o zahájení územního řízení ve věci děle-

ní pozemku parc. č. 257/1 p. L. Wais.
❱ Informace o výsledku povodňové prohlídky toku Rokytky.
❱ Žádost paní M. Špicarové o přidělení bytu.
❱ Žádost pí. D. Gärtnerové o omezení rychlosti v ulici Letní a při-

lehlých. Dále paní D. Gärtnerová žádá o herní prvky a pískoviště 
na dětské hřiště pro nejmenší. 

❱ Informace o pokračování výběrového řízení na Revitalizaci kory-
ta Rokytky.

❱ Žádost starosty o svolání Finančního výboru MČ. 
❱ Rozhodnutí OV MČ P 22 – souhlas podle vodního zákona se 

stavbou „Oprava mostu přes Rokytku“ v ul. Pánkova u ČOV 
a usnesení OV MČ P22 – usnesení o rozhodnutí projednání 
ve stavebním řízení (místo ohlášení) v téže věci. 

❱ Informace o akci Pražské cyklozvonění. 
❱ Stanovisko OD MČ Praha 22 k PD Rekonstrukce RD na pozemku 

parc. č. 66/1 a 65/6 v k. ú Nedvězí u Říčan, manž. Slavíkovi. 
❱ Sdělení OV MČ P22 Úřadu práce ČR ve věci posouzení stan-

dardů kvality bydlení pro objekty č. p. 83 – ubytovací hostinec 
a č.p. 84 – Motel Mejto. 

❱ Odpověď radního L. Hadravy na žádost MČ o stanovisko k pro-
blému, kterému čelí MČ tím, že má hradit náklady za náhradní 
péči o dva psy, kteří byli po úmrtí paní H. Výborné umístěni 
do útulku.

Guillaume Dorison, 
Diane Fayolle a Tebo
malý princ a planeta 
ohnivého ptáka
Druhý díl komiksové 
série na motivy knihy 
Antoina de Saint Exu-
péryho. Malý princ 
s kamarádkou Liškou 
se dostává na planetu sežehlou na po-
pel. Náhle se však z mraků vynoří vzduš-
né plavidlo, které je dopraví do létajícího 
města ve tvaru ulity, kde přežívají zbylí 
obyvatelé. Tam se Malý princ dozvídá, že 
strážce planety Ohnivý pták se rozhněval, 
protože následníci trůnu se nemohli do-
hodnout, komu připadne koruna, a pus-

toší zemi svým pla-
menným dechem. 
Malý princ ale tuší, 
že za celým ne-
štěstím se skrývá 
ještě někdo jiný. 
Podaří se chlapci 
a jeho liščí kama-
rádce zachránit 
planetu i její oby-
vatele?

Marcia Rose
Stíny
Mladá psychiatrička se 
s pochybnostmi a oba-
vami vrací do svého 
rodného kraje a nastu-
puje na místo primářky 
nového stacionáře pro 
ambulantní psychicky 
narušené pacienty. Stá-
le ještě zdrcená po ne-
dávném rozvodu a naplněná úzkostí a ner-
vozitou se zabydluje v domě, kde vyrůstala. 
Obklopena stíny vzpomínek na nešťastné 
dětství zjišťuje, že se musí potýkat se stra-
šidelnými telefonickými vzkazy, s papíry, 
které se ztrácejí a zase nečekaně objevují, 
s bezdomovcem, jenž toho až příliš ví o její 
minulosti, a zejména se snahou zavřít do-
mov pro duševně choré. A k tomu všemu 
jí náhle vstupují do života dva muži, mezi 
nimiž se musí rozhodnout. 

Jonathan Franzen
rozhřešení
Rozsáhlý román zachy-
cuje obyčejný rok v ži-
votě obyčejné rodiny, 
osudy Enid a Alfreda 
Lambertových, kteří žijí 
na maloměstě na Stře-
dozápadě, a jejich dětí 
Garyho, Denisy a Chi-

pa, kteří se odstěhovali a žijí vlastní živo-
ty. Gary je racionální, sobecký čtyřicátník, 
jenž trpí depresemi a počínajícím alko-
holismem, Denisa vynikající šéfkuchařka, 
která přijde o prestižní post, a Chip zkra-
chovalý učitel, který se rozhodne řešit 
svou neutěšenou finanční situaci odjez-
dem do Litvy. Celá rodina by se měla sejít 
u vánočního stolu a všechny aktéry čekají 
krušné chvíle, v nichž musí před ostatními 
i sami před sebou přiznat věci, o kterých 
by raději mlčeli.

Giovanni Boccacio
dekameron
Známý cyklus je pova-
žován za vrcholné Boc-
cacciovo dílo. Jedná se 
o soubor sta příběhů 
převážně s erotickým 
zaměřením, které vy-
práví deset mladých 
lidí, kteří utekli z města 
na venkov, aby se za-
chránili před morem, který vypukl ve Flo-
rencii roku 1348. V povídkách převládá 
optimismus a zdravý rozum, kritika ducho-
venstva, měšťanstva a králů. Dílo je prosy-
cené radostí, humorem, vtipem, erotikou 
oslavující život. Tím víc překvapuje, že se 
zrodilo v bezprostřední blízkosti smrti, bylo 
psáno v době, kdy ve Florencii zuřila strašli-
vá morová nákaza.

NOVINKY
V NAŠÍ KNIHOVNĚ



Dneska nám 
jdou obchody 
dobře, babi!

Čéérstvá zeleniná! 
Nééjlepší zelenina 

v Ulitánsku!

Pane 
Šin-johu!

Ten zvuk... Je... 
je tady!!!

Ale protože to 
umíte s ženskými, 
pane Šin-johu, tak 
tady máte od nás 

dárek. 

Děkuju mockrát! 
Dám vám stranou 

pár smaragdů  
z dnešní sklizně, 

slibuju!

Matko 
Blassová, ani váš 

neodolatelný šarm 
mě nepřinutí koupit 

tak drahou 
zeleninu!

To víte, 
úrodné půdy 
je čím dál 

míň...

Ááá! Další krásný 
den pro největšího 
brusiče smaragdů 

v Ulitánsku.

Ahoj, děti! 
Tak co, pomáháte 

babičce?

43
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Elektrokola od Skupiny PRE

Prodej elektrokol
•	 široká	nabídka	kvalitních	elektrokol		

od	různých	dodavatelů
•	 sleva	pro	zákazníky	PRE
•	 poradenství	s	individuálním	přístupem

Půjčovna elektrokol
•	 největší	výběr	kvalitních	elektrokol	v	ČR
•	 sleva	50	%	pro	zákazníky	PRE
•	 zvýhodněné	víkendové	výpůjčky		

již	od	čtvrtka	až	do	pondělí

www.prekolo.cz

PREkolo – Elektrokola od Skupiny PRE
Jungmannova	747/28,	Praha	1	(palác	TeTa)
tel.:	734	234	832
e-mail:	prekolo@pre.cz
www.prekolo.cz,	www.facebook.com/prekolo

15-2-1742_INZ_PREKOLO_185X245.indd   1 12.2.2015   11:53:25
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INZERCE

TESTUjEmE
dTest nechal repelenty otestovat se dvěma 
druhy komárů z rodů Aedes a Culex, které 
se u nás vyskytují nejčastěji. Náročný test si-
muloval denní i noční podmínky a přípravky 
testovali muži i ženy. Test ukázal, že klasické 
repelenty fungují poměrně spolehlivě, větši-
na z nich chránila testující zhruba čtyři 
hodiny. Propadákem byl náramek proti ko-
márům Aptonia, který ve zkoušce ochrany 
selhal již po 11 sekundách. V repelentech 
se za účelem ochrany proti hmyzu používá 
několik látek, z nichž podle testu nehrozí rizi-
ko vzniku dlouhodobých zdravotních obtíží. 
Nejlepších výsledků dosáhl v testu výrobek 
Autan Tropical spray, prodávaný nově pod 
značkou Off, který dobrovolníky ochránil 
po dobu zhruba pěti hodin. Neosvědčily se mobilní aplikace ge-
nerující ultrazvukové frekvence. Hodnotitelé testovali aplikaci Anti 
Mosquito Sonic Repellent od Zodinplexu pro operační systém An-
droid a aplikaci Anti Mosquito – Sonic Repeller od Pico Brothers 
pro iOS. První komáří štípnutí následovalo zpravidla po několika 
sekundách.
Před útokem komárů se můžete bránit i přírodními produkty. 
Z rostlin odpuzují komáry zejména ty hodně aromatické, třeba 
máta, levandule, bazalka nebo muškát či afrikány. Repelentní účin-
ky mají také některé oleje, například sójový nebo nimbový. Jako 
ochranu proti komárům můžete využít také česnek nebo vitamíny 
ze skupiny B.

repelenty

BLAHOPŘEJEME JUBILANTŮM
V těchto týdnech se dožívají požehnaného věku 
a významných jubileí naši spoluobčané:
V těchto týdnech se dožívají požehnaného věku 
a významných jubileí naši spoluobčané:

15. května Josef Čermák 92 let

26. června Hana Čermáková 70 let

14. července Marie Rathouská 84 let

  9. srpna Otilie Hostomská 85 let
Přejeme hodně zdraví, optimismu, radosti ze života 
a síly do dalších let.
Přejeme hodně zdraví, optimismu, radosti ze života 
a síly do dalších let.

n  Zakázkový nábytek na míru:
kuchyně, dětské pokoje, ložnice, vestavné skříně,

kancelářský nábytek

n  Vybavení mateřských škol:
nábytek do tříd, šaten, umýváren, sboroven,

ředitelen, kuchyní

n  Vybavení zahrad MŠ:
průlezky, houpačky, skluzavky, domečky, altány, 

pergoly, pískoviště

Dle vámi dodané dokumentace
jsme schopni vyrobit jakýkoli atypický

truhlářský výrobek.

Milan Řehák
Mírová 19/23, 251 01 Říčany-Pacov

mobil: 602 335 050
rehak@centrum.cz

www.rehak.vyrobce.cz

VAŘÍME

Večery jsou dlouhé a teplé a není nad to zpříjemnit si 
víkend posezením na zahradě. Jestli se chystáte koupit 
nový gril, pozor hlavně na stabilitu. Některé vypadají 
dobře a jsou levné, ale doma zjistíte, že stačí, aby kolem 
nich proběhl pes a už má všechny vaše kotlety na trávní-
ku. My máme na chalupě postavený vlastní gril s pěkným 
komínem. Také můžete vyhloubit na zahradě malou jam-
ku, obestavět ji kruhovou nebo čtvercovou zídkou ze ša-
motek a na ni položit rošt. Ke grilování používáme dřevo 

z ovocných stromů – kaž-
dý rok se najde stromek, 
který je potřeba omladit 
či prořezat. Ovocné dře-
vo maso krásně provoní 
a dlouho vydrží žhavé. 
Drobnými větvičkami se 
zase dobře zatápí. 
Nakládání masa se často 

přeceňuje, není třeba nakládat na několik dnů a do oleje 
vůbec. Stačí potřít směsí koření a bylinek, uzavřít do mis-
ky či sáčku a nechat pár hodin v chladu. Před grilováním 
pak maso osušit a potřít tukem, například špekem, grilovací 
mřížku. Když máte totiž maso naložené v oleji, při grilování 
z něj okapává spousta tuku a je riziko, že začne hořet.

letní grilování

Kuřecí paličky na kari
2 velké kousky čerstvého zázvoru, 4 žloutky, 100 ml sojového 

oleje, sůl, bílý pepř, 6 lžic kari, 4 lžíce tekutého medu, 4 lžičky se-
mínek koriandru, kuřecí paličky.

Zázvor oloupeme, nakrájíme na jemno a rozmixujeme se žlout-
ky, olejem, solí a pepřem. Do vzniklého krému vmícháme kari, med 
a rozdrcený koriandr. Kuřecí stehna osolíme, opepříme a potřeme 
pastou. Maso necháme asi 2 hodiny marinovat, potom pastu z ku-
řete odstraníme a necháme v misce k potírání. Paličky grilujeme 
na alobalové misce z každé strany asi 15 minut, často obracíme 
a potíráme marinádou.

Jindra Svitáková
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